

ACHIEVE

Amway



Executive Diamond &
Founders Executive Diamond
STEVEN LEE & ELYN WONG

BANDAR NUSAPUTRA
LEE KAH WAH & LAY AI LI



WITH EVERY FAMILY YOU HELP, SUCCESS WILL FOLLOW

Born to an impoverished family in Ipoh, my parents were hawkers who believed that the only way for an inadequately educated child to survive in this society is to master a skill.

So I started working for my aunt who owned a minimarket. That's where my uncle taught me how to run a business to earn a living. Growing up in that environment, I realised that we can only get ahead in life if we have our own business.



After various failed attempts to start one on my own, I learnt from my past mistakes and discovered that the main reasons for my failures were that I lacked a scalable system, a cohesive team and a solid partnership with a financially sound company. When my upline Diamond first introduced me to Amway, I was thoroughly convinced that the business he was running was exactly the kind of business model I had in mind.



We feel blessed because our Amway business has helped us overcome the financial impact brought about by the pandemic.

Elyn was born to a well off family in Johor Bahru. We met at a café where we used to be co-workers, after which she became my wife. After 5 years, I quit my job to start our own businesses. Our human resource firm and dream café did fairly well and we managed to earn substantial profits. Nevertheless, we felt insecure as we realised that, just like any conventional business, we would end up with zero income should our businesses cease to operate.

At that point, we decided to grow our passive income, so we went all out to grow our Amway business. In August 2019, we qualified as Founders Platinum. In August the following year, we completed the mission set by our organisation by qualifying as Diamonds. In August 2021, we became Founders Diamond. We clinched the Executive Diamond and Founders Executive Diamond pins in August 2022.

Looking back, we feel blessed because our Amway business has helped us overcome the financial impact brought about by the pandemic in the past 3 years. We have truly experienced the Amway Founders' Fundamentals of 'Family, Freedom, Hope & Reward', and we're embarking on a journey to live an even more wonderful life.

Success is not just about the money you make, it's also about how many families who are able to live better and healthier lives because of you.



“See you at the top!”




成功不在于 你赚了多少钱， 而是你协助了多少家庭 生活得更好、更健康

我出生于怡保一个贫困的家庭，父母是小贩。从小就自力更生半工半读，在当时那个年代，父母的想法就是，如果书读不多，就要学一门手艺，以后才能在社会生存。

当年的我因为在姑姑的迷你市场工作，因此获得姑丈教导如何经营生意。我就在这样的环境中长大，当时我的想法是，只有创业才能出人头地。





安利事业让
我们平稳度过
这个疫情所带
来的经济冲击

经历了多次的创业,屡创屡败,后来发现原来我缺乏了一个系统,一班团队和一间财力雄厚的合作伙伴。当我遇到我的上线钻石和接触到安利时,我知道这就是我心中最完美的企业。

Elyn 出生于新山一个小康之家,我们是在连锁咖啡馆工作时认识的,我们是同事,她也是我的上司。工作了5年后,我们选择出来创业,我和太太



一起成立人力资源公司和梦想咖啡馆,尽管生意上了轨道后收入可观,但总觉得好像缺乏安全感,这是因为传统生意有做才有收入,没做就零收入。

当时我们想拥有被动收入,因此决定用心经营安利。2019年8月全力以赴完成创办人白金,2020年8月完成组织赋予的钻石使命,更乘胜追击在2021年8月达到创办人钻石,并再接再厉于2022年8月晋升执行钻石与创办人执行钻石。

回首过去这三年,安利事业让我们平稳度过这个疫情所带来的经济冲击,也开始体验创办人四大基石“家庭,自由,希望,奖励”平衡生活,活出更精彩的人生。

成功不在于你赚了多少钱,而是你协助了多少家庭生活得更好、更健康。

“高峰见!”



KEJAYAAN AKAN MENYUSUL DENGAN SETIAP KELUARGA YANG ANDA BANTU

Dilahirkan dalam keluarga yang miskin di Ipoh, ibu bapa saya adalah penjaja yang mempercayai bahawa satu-satunya cara bagi anak-anak yang kurang berpendidikan untuk meneruskan kehidupan dalam masyarakat ini ialah dengan menguasai kemahiran.

Jadi, saya mula bekerja dengan ibu saudara saya yang memiliki sebuah pasar mini. Di situlah bapa saudara saya mengajar cara untuk menjalankan perniagaan demi mencari rezeki. Apabila dibesarkan dalam persekitaran sedemikian, saya menyedari bahawa kita hanya boleh maju dalam kehidupan jika kita mempunyai perniagaan sendiri.

Setelah beberapa percubaan untuk memulakan perniagaan saya sendiri gagal, saya belajar daripada kesilapan lalu dan mendapati bahawa sebab utama kegagalan saya ialah saya tidak mempunyai sistem yang boleh berkembang, pasukan yang padu dan rakan kongsi yang mantap dengan syarikat yang kukuh dari segi kewangan. Apabila Intan atasan saya mula-mula memperkenalkan saya kepada Amway, saya benar-benar yakin bahawa perniagaan yang dijalankan olehnya adalah jenis model perniagaan yang berada dalam fikiran saya selama ini.

Elyn pula dilahirkan dalam keluarga yang berada di Johor Bahru. Kami bertemu di sebuah kafé, tempat kami pernah menjadi rakan sekerja dan kemudiannya dia



Kami berasa bertuah kerana perniagaan Amway kami telah membantu kami mengatasi impak kewangan akibat pandemik.

menjadi isteri saya. Selepas 5 tahun, saya memutuskan untuk berhenti kerja bagi memulakan perniagaan kami sendiri. Firma sumber manusia dan kafé impian kami menunjukkan prestasi yang agak memberangsangkan dan kami berupaya memperoleh keuntungan yang lumayan. Walau bagaimanapun, kami berasa tidak terjamin kerana kami menyedari, sama seperti mana-mana perniagaan konvensional, kami mungkin akan berakhir tanpa pendapatan jika perniagaan kami berhenti beroperasi.

Pada saat itu, kami memutuskan untuk mengembangkan pendapatan pasif kami. Jadi, kami berusaha sedaya upaya untuk mengembangkan perniagaan Amway kami. Pada Ogos 2019, kami melayakkan diri sebagai Platinum Pengasas. Pada Ogos tahun berikutnya, kami mencapai misi yang ditetapkan oleh organisasi kami dengan melayakkan diri sebagai Intan. Pada Ogos 2021, kami menjadi Intan Pengasas. Kami merangkul penyemat Intan Eksekutif dan Intan Eksekutif Pengasas pula pada Ogos 2022.

Mengimbuai kembali, kami rasa bertuah kerana perniagaan Amway kami telah membantu kami mengatasi impak kewangan akibat pandemik sejak 3 tahun lalu. Kami benar-benar mengecapi Asas Pengasas Amway iaitu 'Keluarga, Kebebasan, Harapan & Ganjaran', dan kami kini memulakan perjalanan untuk menjalani kehidupan yang lebih hebat lagi.

Kejayaan bukan hanya tentang wang, kejayaan adalah tentang berapa ramai keluarga yang dapat menjalani kehidupan yang lebih baik dan lebih sihat disebabkan anda.

“ Jumpa anda di puncak jaya! ”

